

北京妫河建筑创意园概念规划设计方案国际征集补充通知

PDF转换可能丢失图片或格式，建议阅读原文

https://www.100test.com/kao_ti2020/611/2021_2022__E5_8C_97_E4_BA_AC_E5_A6_AB_E6_c57_611828.htm 网址

：<http://www.bjyq.gov.cn> www.biad.com.cn 《北京妫河建筑创意园概念规划设计方案国际征集通知》已于2009年5月27日发布，现主办方正式公布北京妫河建筑创意园概念规划设计方案《征集文件》，同时就原通知的部分内容作如下调整或明确：

：报名截止时间延至：北京时间2009年6月19日 18时00分（以邮寄寄出时间为准）奖金设置调整为：一等奖1名，奖金人民币150万元（含税）二等奖2名，奖金人民币100万元（含税）方案保底费，人民币50万元（含税）报名方式：报名人填写《北京妫河建筑创意园概念规划设计方案征集报名表》，以电子邮件方式发送至guiriver@biad.com.cn，同时邮寄报名表原件至北京市南礼士路66号建威大厦313室，邮政编码100045，请在寄送后与主办方联系人确认。应征人资格确认：主办方从报名人中遴选应征人，并于2009年6月30日前以书面方式确认。对未入选应征人的报名人，主办方不再另行通知。征集文件发放：《征集文件》在主办方网站公布，其中部分附件仅向最终选定的应征人发送。网址：<http://www.bjyq.gov.cn> www.biad.com.cn 报名联系方式：联系人：任军军 李韬联系电话：88042126 68030030 传真：68030481 电子邮箱：guiriver@biad.com.cn 地址：北京市南礼士路66号建威大厦313室 邮政编码：100045 本补充通知对已报名的报名人同样适用。北京市庆县人民政府北京市建筑设计研究院（BIAD）

）2009-6-10 备注：本征集补充通知的解释权属于主办方

。 Invitation Announcement for the International Ideas Competition: Planning of Beijing Gui River Architectural Innovation Park Supplementary Announcement Website: <http://www.bjyq.gov.cn> www.biad.com.cn

The Invitation Announcement for the International Ideas Competition: Planning of Beijing Gui River Architectural Innovation Park was released on May 27, 2009. The organizers hereby officially promulgate the Invitation Documents for Beijing Gui River Architectural Innovation Park, adjust and clarify some parts of the former Announcement as follows:

Deadline is extended to: 18:00 on June 19, 2009 (the local time in Beijing) (Postmark serves as a proof). Premium is adjusted to: One first place awarded: RMB 1,500,000 (tax-inclusive) Two second places awarded: RMB 1,000,000 (tax-inclusive) Base design fee: RMB 500,000 (tax-inclusive)

Registration: Please fill in the Application Form: International Ideas Competition for the Planning of Beijing Gui River Architectural Innovation Park, send email to guiriver@biad.com.cn and post the original copy to Room 313 Canway Building, #66 Nanlishi Road, West District, Beijing, China. (Post code 100045) Please confirm your submission with the contact person after the Application Form is delivered.

Confirmation of Applicant Qualification: The organizers will select the qualified design teams from the applicants. A confirmation will be sent in writing before June 30, 2009. Unqualified applicants will not receive further notice.

Issuing of Invitation Document: The Invitation Document will be released on the website of the organizers, while part of the attachments will be only open to finally selected

applicants based on the rule. Website: <http://www.bjyq.gov.cn>
www.biad.com.cn Contact Information: Contact Persons: Ren
Junjun, Li Tao Tel: 88042126 68030030 Fax: 68030481 Email:
guiriver@biad.com.cn Address : Room 313 Canway Building, #66
Nanlishi Road, West District, Beijing, China. Post Code: 100045 This
Supplementary Announcement applies equally to registered
applicants. Peoples Government of Yanqing County, Beijing
Municipality Beijing Institute of Architectural Design (BIAD) June
10, 2009 Note: The organizers reserve the final right of interpretation
of this announcement. 1 100Test 下载频道开通，各类考试题目直
接下载。详细请访问 www.100test.com